
Verslag van de Algemene Leden Vergadering van het Provinciaal Bestuur 

GroenLinks Gelderland op 21 april 2011 

Aanwezig de bestuursleden Quintijn Hoogenboom (voorzitter), Ap Dominicus (secretaris) en Gerrit 

Smit (penningmeester), de kandidaat-bestuursleden Irene Korff en Cees Anker, 41 leden en 1 niet lid. 

Opening 

Om 11 uur opent de voorzitter met een welkomstwoord aan alle leden. Telefonisch en per mail zijn 

een aantal afzeggingen binnengekomen. Een van deze afzeggingen is van het kandidaat-bestuurslid 

Hanno Krijgsman. Hij is deze week vader geworden. Het geboortekaartje waarin Hanno en Welmoet 

bericht doen van de geboorte van Luna laat hij circuleren met een felicitatiekaart waarop een ieder 

zijn felicitatie kan schrijven. 

Begroting 2012 
 
Gerrit legt namens het bestuur de begroting 2012 ter accordering voor aan de Ledenvergadering. Hij 
voldoet daarmee aan de opdracht vanuit de vorige ledenvergadering. De begroting is sluitend. 
Nieuwe posten op de begroting zijn Totaal kosten Bestuursmedewerker en Permanente Campagne. 
Twee nieuwe activiteiten die het bestuur in de loop van dit jaar is gestart en die daarom geld kosten. 
Ook zijn in vergelijking met vorige begrotingen de kosten voor het bestuur gestegen. Dit omdat het 
bestuur uit meer leden bestaat, waardoor er nu een vergaderlocatie gehuurd moet worden en er 
meer reiskosten betaald gaan worden. 
 
Uit de vergadering wordt de vraag gesteld uit te leggen doe de post inkomsten is samengesteld. De 
inkomsten zijn vooral de bijdrage van het Landelijk Bureau op basis van het aantal Gelderse leden. 
Na een toelichting wordt de begroting door de vergadering goedgekeurd. 
 

Bestuursverkiezing 
 
Afscheid wordt genomen van de scheidend secretaris Ap Dominicus. De voorzitter bedankt Ap voor 
zijn grote inzet sinds 2006. Hij typeert Ap als een gedreven bestuurder die niets te veel was, ook niet 
in de moeilijke tijd die het bestuur achter de rug heeft. Als dank ontvangt Ap een struik bloemen en 
een boek. 
Ap bedankt voor de prettige samenwerking, zowel binnen het bestuur als met de leden en daarbij in 
het bijzonder met de voorzitter. Hij wil toch nog even kwijt dat hij het een grof schandaal vindt hoe 
een grote groep mensen slachtoffer dreigt te worden van de invoering van de Wet Werk en Inkomen 
en vooral de wijze waarop deze mensen totaal emotieloos geslachtofferd worden. 
 
De voorzitter stelt vervolgens de kandidaat bestuursleden Irene Korff en Hanno Krijgsman voor. Irene 
stelt zichzelf vervolgens persoonlijk voor. Zij zal zich in de komende jaren, samen met Hanno vooral 
bezig gaan houden met de Permanente Campagne, een nieuwe taak van het bestuur waarvoor zij de 
ledenvergadering erkentelijk is voor het beschikbaar stellen van een budget in de begroting 2012 en 
verder. 
 
Voor Hanno leest de voorzitter een introductie voor. Hij zal de komende jaren het secretariaat op 
zich nemen en samen met Irene vanuit het bestuur trekker zijn voor de Permanente Campagne. 
 
Beide bestuursleden worden vervolgens door de ledenvergadering bij acclamatie benoemd. 
 



Naar aanleiding van deze bestuursverkiezingen wordt vanuit de ledenvergadering aan het bestuur 
geadviseerd om conform het vigerend reglement een rooster van aftreden en herverkiezing op te 
stellen. De voorzitter neemt namens het bestuur dit advies over. 
 

De bestuursmedewerker 
 
Conform het besluit op het laatste landelijke congres van GroenLinks heeft het Provinciaal Bestuur 
van Gelderland per 1 april 2012 voor 4 uur per week een bestuursmedewerker aangesteld. Evert 
Vermeulen als nieuwe bestuursmedewerker wordt vervolgens door de voorzitter voorgesteld. 
Evert introduceert zichzelf vervolgens. Hij ziet het binnen zijn functie als zijn belangrijkste taak om de 
contacten met de lokale afdeling te versterken en ondersteuning aan te bieden. Met elkaar zullen we 
gaan proberen om de gemeenteraadsverkiezingen 2014 tot een eclatant succes te maken. Voor 
ondersteuning daarbij kunnen de afdelingen op zijn ondersteuning rekenen. Hij is elke vrijdag van 
10.00 tot 14.00 uur bereikbaar op het fractiekantoor van GroenLinks in het Provinciehuis. 
 
Vanuit de vergadering wordt positief gereageerd op de benoeming. De vergadering deelt de 
opvatting van Evert dat onderlinge communicatie daartoe een goed middel kan zijn. Gepleit wordt 
voor intensivering van de onderlinge communicatie in Gelderland, het uitwisselen van kennis en 
ervaring waarbij Evert een spil in het web kan zijn en als suggestie wordt aan het bestuur 
meegegeven om een digitale nieuwsbrief te starten en de info op de Gelderse GroenLinks site te 
activeren en regelmatig te updaten. 
 

Verslag van de Gelderse vertegenwoordiging in de Partijraad. 
 
Er wordt kort verslag gedaan waarbij vastgesteld wordt dat de Partijraad in zijn nieuwe vorm en met 
zijn nieuwe taakstelling langzaam op stoom komt. 
 

Verslag uit de Gelderse fractie 
 
De fractievoorzitter Wouter van Eck geeft de volgende highlites aan: 
 

 De fractie brengt regelmatig werkbezoeken in de provincie. Zoveel als mogelijk wordt 
geprobeerd daarbij thema’s aan de orde te stellen die zowel lokaal, regionaal alsook 
provinciaal spelen.  

 Gezien de politieke machtsverhoudingen in de Staten is het moeilijker geworden om je als 
GroenLinks vanuit de Staten via de media zichtbaar te maken. De fractie kiest er dan ook 
voor om zich meer buiten het Provinciehuis te laten zien. De fractie ziet het dan ook als een 
voordeel dat het bestuur de Permanente Campagne als prioriteit ziet en samen met de 
fractie zichtbaar wil maken. 

 Aan een intensivering van de communicatie met de achterban, dus ook met de lokale 
afdeling middels het gebruik van digitale kanalen zoals de eigen site wordt gewerkt. Wouter 
is blij dat de functie bestuursmedewerker inmiddels door het bestuur is ingevuld waardoor 
informatie uit beide geledingen samengebracht kan worden en gecommuniceerd. 

 De fractie wil de contacten met de achterban intensiveren bij het voeren van 
buitenparlementaire acties en in die zin zich actiever naar de samenleving toe gaan 
profileren. 

 De fractie heeft gekozen voor het thema Natuur. 
 

Kennismaking met Heleen Weening, landelijk GroenLinks voorzitter 
 



Heleen stelt zich voor aan de ledenvergadering. Zij ziet zichzelf als verbinder binnen de brede 
diversiteit van leden en hun opvattingen binnen GroenLinks. Onderzoek wijst uit dat er een 
spanningsveld is qua verwachtingen van GroenLinks tussen leden en kiezers. Kiezers lijken in hun 
opvattingen conservatiever te zijn dan de leden. Waar GroenLinks leden de thema’s diversiteit, 
solidariteit, vrijheid (recht op zelfbeschikking) voorop stellen, vinden de kiezers  duurzaamheid, 
milieu en natuurbehoud de belangrijkste onderwerpen om voor GroenLinks te kiezen. Zolang 
tenminste de sociale onderwerpen (links) op orde is.  
Wil GroenLinks aan beide stromingen en de aanwezige tegengestelde verwachtingen recht doen en 
zich herkenbaar doen zijn in de samenleving het profileringsprobleem van GroenLinks) zal de partij 
zich om moeten vormen tot een open debatpartij. Heleen wil aan dit proces leiding geven. 
Uitgangspunt blijft voor Heleen wel dat de leden de dragers zijn van de partij.  
 
Vervolgens krijgt Jan Ruyssenaars van de Werkgroep Landelijk het woord. Jan verwoordt de wens van 
de leden van deze Werkgroep tot meer partijdemocratie en meer open debat.  
 
Heleen geeft aan de wensen van de Werkgroep Landelijk serieus te nemen en samen met hen het 
debat aan te willen om zo de open debat partij vorm en inhoud te geven. 
 

Sluiting 
 
De voorzitter sluit vervolgens deze Algemene Ledenvergadering en nodigt iedereen uit deel te 
nemen aan de middagsessie met als thema “Lokaal Energiebeleid”. 
 
 
 
 
 
  
 

 


